
ROMANIA
JUDETUL DÂMBOVIŢA
CONSILIUL LOCAL RACIU

PROCES-VERBAL
ÎNCHEIAT ASTĂZI 29.10.2019 

În conformitate cu dispozițiile art. 133, alin. 1, şi ale art. 134, alin 2 din OUG nr. 57/2019 privind Codul
Administrativ,  Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară în baza Dispoziției cu nr. 174 din data de
23.10.2019, emisă de primarul comunei Raciu.
Din consultarea condicii de prezență rezultă că este absent consilierul local Năstase Dumitru. 
Se întrunește astfel cvorumul necesar prevăzut de lege pentru aprobarea proiectelor de hotărâre din ordinea
de zi. 

Se discută procesului verbal al şedinţei anterioare. Nu sunt completări.
Se trece la vot, procesul verbal este în unanimitate.

Consilierul local Dinu Maria Magdalena, președintele de ședință pe luna octonbrie, citește ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind completarea comisiei de validare;
2. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, prin demisie, a mandatului domnului consilier local Bălaşa

Cristian;
3. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului consilierului local Ibinceanu Florina;
4. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al comunei Raciu pentru anul 2019;
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie a bugetului local la data de 30.09.2019;
6. Proiect de hotărâre privind stabilirea componenței Echipei mobile în cazurile de violență domestică;
7. Proiect de hotărâre privind modificarea delimitării unei străzi din comuna Raciu, sat Şuţa Seacă;
8. Diverse.

Primarul Grădinaru Vasile propune introducerea pe ordine a de a unui nou punct: Proiect de hotărâre privind
modificarea organigramei şi a statului de funcţii.  Ordinea de zi a ședinţei,  cu completările propuse, este
supusă la vot. Acesta este aprobată cu unanimitate de voturi.

Primarul  Grădinaru  Vasile,  inițiatorul  proiectului  de  hotărâre,  prezintă  consiliului  proiectul  de  hotărâre
privind completarea comisiei de validare.
Secretarul General al comunei Raciu dă citire raportului în susţinerea proiectului de hotărâre. 
Consilierul local Nicolae Ilie propune completarea locului vacant cu consilierul local Cârstea Ilie Iulian.
Se trece la vot. Proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate.

Primarul  Grădinaru Vasile,  inițiatorul  proiectului  de hotărâre,  prezintă  consiliului   proiectul  de hotărâre
privind constatarea încetării de drept, prin demisie, a mandatului domnului consilier local Bălaşa Cristian.
Secretarul General al comunei Raciu dă citire raportului în susţinerea proiectului de hotărâre. 
Se trece la vot. Proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate.

Primarul  Grădinaru Vasile,  inițiatorul  proiectului  de hotărâre,  prezintă  consiliului   proiectul  de hotărâre
privind validarea mandatului consilierului local Ibinceanu Florina.
Secretarul General al comunei Raciu dă citire raportului în susţinerea proiectului de hotărâre. 
Comisia  de validare  verifică  dosarul  candidatului  Ibinceanu Florina  şi,  neexistând obiecţii,   întocmeşte
procesul verbal al şedinţei de validare a mandatului de consilier local. 
Se trece la vot. Proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate.



Primarul  Grădinaru Vasile,  inițiatorul  proiectului  de hotărâre,  prezintă  consiliului   proiectul  de hotărâre
privind rectificarea bugetului local al comunei Raciu pentru anul 2019.
Consilierul Ghiga Alina, contabilul Primăriei Raciu, dă citire raportului în susţinerea proiectului de hotărâre.
Consilierul local Burtescu Aurică:

- Îşi manifestă nemulţumirea faţă de faptul că în timp ce în satul Şuţa Seacă este un miros de nedescris
datorită lipsei canalizării şi a dejecţiilor firmei Lue, Primăria se preocupă să facă şanţuri pe câmpul
spre Perşinari. 

Se trece la  vot.  Proiectul  de hotărâre este  aprobat  cu 11 voturi  pentru şi  1 împotrivă  (consilierul  local
Burtescu Aurică).

Primarul  Grădinaru Vasile,  inițiatorul  proiectului  de hotărâre,  prezintă  consiliului   proiectul  de hotărâre
privind aprobarea contului de execuţie a bugetului local la data de 30.09.2019.
Consilierul Ghiga Alina, contabilul Primăriei Raciu, dă citire raportului în susţinerea proiectului de hotărâre.
Consilierul local Burtescu Aurică:
- Solicită un raport în privinţa fondurilor publice alocate Parohiei Ortodoxe Şuţa Seacă şi a modului
cum au fost utilizate aceste fonduri.
- Acesta consideră, de asemenea, că se cheltuie enorm pentru carburant auto în timp ce cuantumul sumelor
alocate pentru bursele elevilor este foarte mic.
Consilierul local Barbu Mariana:

- Solicită informaţii cu privire la cheltuielile de la capitolele bugetare 51, 61 şi 68.
Consilierul Ghiga Alina, contabilul Primăriei Raciu:

- Oferă explicaţii la fiecare cheltuială în parte.  
Se  trece  la  vot.  Proiectul  de  hotărâre  este  aprobat  cu  9  voturi  pentru  şi  3  împotrivă  (consilierii  locali
Burtescu Aurică, Nicolae Ilie şi Barbu Mariana).

Primarul  Grădinaru Vasile,  inițiatorul  proiectului  de hotărâre,  prezintă  consiliului   proiectul  de hotărâre
privind stabilirea componenței Echipei mobile în cazurile de violență domestică.
Asistentul social Preda Mihaela dă citire raportului în susţinerea proiectului de hotărâre. 
Se trece la vot. Proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate.

Primarul  Grădinaru Vasile,  inițiatorul  proiectului  de hotărâre,  prezintă  consiliului   proiectul  de hotărâre
privind modificarea delimitării unei străzi din comuna Raciu, sat Şuţa Seacă.
Secretarul General al comunei Raciu dă citire raportului în susţinerea proiectului de hotărâre. 
Se trece la vot. Proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate.

Primarul  Grădinaru Vasile,  inițiatorul  proiectului  de hotărâre,  prezintă  consiliului   proiectul  de hotărâre
privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale UAT comuna Raciu.
Secretarul General al comunei Raciu dă citire raportului în susţinerea proiectului de hotărâre. 
Consilierul local Burtescu Aurică:

- Îşi exprimă nemulţumirea faţă de modul cum se desfăşoară procesul educativ în cadrul Şcolii Şuţa
Seacă, punând scăderea efectivului de elevi pe faptul că o mare parte dintre cadrele didactice nu
respectă  programul de predare şi  că nu s-au luat  niciun fel  de măsuri  de asigurare a  securităţii
copiilor în perimetrul unităţii de învăţământ.

- Solicită răspuns scris în privinţa cheltuielilor făcute din banii publici la Parohia Ortodoxă Şuţa şi
asupra măsurilor de asigurare a protecţiei elevilor.  

Se trece la vot. Proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate.



Diverse:
1. Primarul Grădinaru Vasile:

- Răspunde  problemelor  ridicate  de  către  consilieri  subliniind  faptul  că  intervenţia  autorităţilor
administraţiei publice locale s-a concentrat mai ales pe asigurarea bazei materiale şi modernizarea
şcolilor şi grădiniţelor din comună şi mai puţin pe atribuţiile care, conform legii, revin conducerii
Şcolii Raciu.
2. Consilierul local Burtescu Aurică:

- Deplânge situaţia în care a ajuns satul Şuţa Seacă, văduvit, în opinia sa, în mod conştient de investiţii
publice, lucru pentru care principala vină o poartă conducerea primăriei.

- De asemenea, solicită intervenţia de urgenţă pentru a stopa mirosul greu de suportat provenit din
conductele sparte.

  
Completări:

Președinte ședință, Secretar,


